
Strona 1 z 3 

 

Komisja do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr II  

Posiedzenie w dniu 19 lutego 2024  

 

Obrady rozpoczęto 19 lutego 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Wojciech Haba 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Dariusz Korczyński - Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej  

Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Dudzik otworzył posiedzenie 

i przywitał uczestników. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

W posiedzeniu uczestniczy 3 z 3 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zaproponowanego porządku obrad w związku  

z brakiem głosów w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Nie zgłoszono uwag do treści przedstawionego protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 
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5. Rozpatrzenie petycji z dnia 28.12.2023 r. 

Przewodniczący Komisji Marek Łukasz Dudzik poprosił o omówienie sprawy.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

szczegółowo lokalizację drogi, przebieg sprawy i historię korespondencji w tym temacie. Ulica 

Wiosenna w Domaszowicach położona jest na pograniczu gmin Masłów i Górno. W ostatnim 

czasie mocno ruszyła zabudowa mieszkaniowa w tej okolicy, m.in. przez dewelopera. 

Kierownik BiGP poinformował, że około 4 lat temu Wójt Gminy Masłów wystąpił do Wójta 

Gminy Górno z prośbą o wspólny udział w budowie dróg w tym obrębie. Jednak ze strony 

gminy Górno nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  Kierownik przedstawił również korespondencję, 

jaką urząd prowadził z mieszkańcami zainteresowanymi i przypomniał, ze na sesji w styczniu 

wprowadzone zostały pieniądze na projekt tej drogi. Ta informacja również została przekazana 

do tych mieszkańców.  

Radny Stanisław Doleziński zapytał, czy ta droga jest przejezdna. 

Kierownik BiGP odpowiedział, że jest przejezdna, tłuczniowa, na bieżąco remontowana. 

Ponieważ zabudowa mieszkaniowa w tym obszarze mocno się rozwija, to jednym z problemów, 

jakie były zgłaszane do gminy to przejazd ciężkim sprzętem przez tę drogę.  

Przewodniczący Komisji Marek Łukasz Dudzik zwrócił uwagę, że przy projektowaniu drogi 

istotnym jest rozwiązanie problemu ze spływem wód, które trzeba odprowadzić i przedstawił 

swój pomysł w tym zakresie.  

Kierownik Korczyński odpowiedział, że zebranie wody i jej odprowadzenie to główny problem 

podczas projektowania dróg. Jako przykład kierownik wskazał drogę Podklonówka II.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że osobiście jest za budową tej drogi, jak i innych 

dróg, jednak uważa, ze zadanie powinno być realizowane wspólnie z gminą Górno, bo 

mieszkańcy tamtej gminy korzystają z tej drogi i podpisali się pod petycją. 

Radny Wojciech Haba zwrócił się z pytaniem kiedy poszło pismo do mieszkańców.  

Pan Dariusz Korczyński odpowiedział, ze ostatnie pismo zostało wysłane 1 lutego br.  

Radny Wojciech Haba zwrócił uwagę, że wnoszący petycję informują, że gmina Górno jest 

otwarta na rozmowy w tej kwestii.   

Radny Stanisław Doleziński podzielił stanowisko Przewodniczącego dotyczące wspólnej 

realizacji zadania z sąsiednią gminą i ewentualne poszerzenie drogi zdaniem radnego powinno 

być po stronie Górna.  

Kierownik Dariusz Korczyński wyjaśnił zapisy miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Domaszowice i zaznaczył, ze po stronie gminy Górno – sołectwo 

Cedzyna nie posiada planu zagospodarowania przestrzennego. Kierownik zwrócił również 

uwagę, że jest kilka posesji przy tej drodze, gdzie woda z posesji jest ordynarnie wyprowadzana 

rurami na drogę. Korespondencji w tej sprawie była kierowana do tych mieszkańców przez 

referat Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.   

Radny Wojciech Haba zwrócił uwagę, że droga administracyjnie jest położona w terenie gminy 

Masłów.  

Przewodniczący Komisji Marek Łukasz Dudzik przyznał rację, ale zwrócił uwagę, że nie tylko 

mieszkańcy naszej gminy podpisali się pod petycją i skoro piszą, że gmina Górno jest otwarta 

na rozmowy to takie rozmowy powinny zostać podjęte również przez tych mieszkańców. 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański podkreślił, że petycja zawiera żądania, które są 
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kierowane do Rady Gminy, ale nie wszystkie są w kompetencji Rady Gminy i powinno to 

zostać zapisane w uzasadnieniu.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

Komisja sformułowała wniosek.  

Głosowano w sprawie: 

uznania petycji z dnia 28.12.2023 r. za zasługującą na uwzględnienie 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 

 

6. Sprawy inne 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

7. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował za udział w posiedzeniu 

i o godzinie 10:19 Przewodniczący zamknął obrady. 

 

    

  

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


